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Mít vysoutěženo a mít fi nanční krytí neznamená 
ještě, že je vyhráno.  Všichni, kdo sledují opravu 
této komunikace z Nehvizd do Horoušan, vidí, že 
dodavatel díla veřejné zakázky může být i takovýto. 
Někdo dokáže udělat dílo bez problému a přijde 
jiný a je všechno jinak. 
Krajská správa údržby silnic (KSÚS) vysoutěžila 
dodavatele na opravu komunikace. Výběrové 
řízení vyhrála fi rma Silnice Čáslav holding, a. s. 
Její fungování popisovat je velmi složité, protože 
za celou dobu od převzetí staveniště se během 
kontrolních dnů, kterých se účastnil starosta 
a místostarosta našeho městysu, řešily jen pro-
blémy.
Komunikace měla být opravena během cca 8 až 10 
týdnů, do konce října s maximálním 
prodloužením do poloviny listopadu. Velké prosto-
je, špatné technologické postupy, samotný přístup 
vedení a majitelů fi rmy zapříčinily současný stav. 
Obyvatelé Nehvizd měli možnost vidět pokládku 
asfaltu a jeho následné odfrézování. Změnu nepři-

Vážení spoluobčané Nehvizd. 
Přiblížil se konec roku 2024, vánoční svátky 
a začátek roku 2025. Nastává čas bilancování, 
hodnocení stávajícího roku, ale i stanovení 
cílů a předsevzetí pro rok nadcházející.
Máme za sebou rok, který byl tvůrčí. Podařilo 
se uskutečnit mnoho akcí, které napomáhají 
lepšímu životu v naší obci. Jsme rádi, že jsme 
dokončili další etapu rekonstrukce úřadu, ote-
vřeli budovu mateřské školy a dětské skupiny, 
podařila se opravit velká část komunikací 
včetně té nově vybudované od čerpací stanice 
ke hřbitovu. Přistavujeme školu. Sportovním 
organizacím jsme pomáhali v jejich zdárném 
fungování. Našim seniorům jsme se snaži-
li zpříjemnit život zajímavými akcemi. Je 
mnoho, co musíme ještě udělat, aby se život 
v obci stal klidnější. Připravujeme rekonstruk-
ce obecních budov, sociální bydlení, počátek 
budování obchvatu atd. 
Jsme znepokojeni tak, jako i vy z dění, které 
probíhá na východ od nás a netěší nás ani 
znepokojivá ekonomická situace související 
s vedením naší země. 
Před námi jsou svátky klidu a pohody. Zapo-
meňme alespoň chvilku na problémy trápící 
nás v běžném životě. Užijme se svých rodin, 
mějme radost z našich nejmenších. 
Přejme si zdraví, štěstí, hodně ohleduplnosti 
a pochopení do roku 
nového 2025.

Ing. Jiří Poběrežský
starosta@nehvizdy.cz

PŘÁNÍ 
STAROSTY

nesly ani sankce uplatněné vůči dodavateli.  
Během jednání, které se uskutečnilo začátkem 
prosince v Nehvizdech za přítomnosti 
vedení kraje, krajské správy a údržby silnic, maji-
telů dodavatelské fi rmy z Čáslavy a starostů obcí 
Nehvizd, Horoušan a Vyšehořovic bylo dojednáno, 
jak pokračovat v dodělání opravy této komunikace.
Práce jsou v současné době přerušeny 
a nastává zimní technologická přestávka. Na 
komunikaci bude prováděna pouze zimní údržba. 
Provoz zůstane zachován v obou směrech s omeze-
nou rychlostí (staveniště).
Během zimních měsíců dojde ze strany KSÚS 
k přesoutěžení nového dodavatele, který předělá 
špatné úseky a dodělá celou komunikaci v požado-
vané kvalitě. Dokončovací práce začnou dle počasí 
v březnu nebo v dubnu 2025. Nezbývá než doufat, 
že napodruhé se vše podaří.

Text a foto: Ing. Jiří Poběrežský
starosta@nehvizdy.cz
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ZE ŽIVOTA V MĚSTYSI

NEHVIZDSKÝ KURÝR MĚSÍČNÍK MĚSTYSE NEHVIZDY
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Děkujeme všem, kdo jste přišli v sobotu 
30. listopadu v Nehvizdech přivítat adventní 
období a dobrou vůli jste spolu měli. 
Tradičně se Vítání adventu odehrálo 
v areálu před školou a školní tělocvičnou, 
proti loňskému roku se počasí tentokrát 
snažilo, a dokonce svítilo i sluníčko. O pro-
gram se na pódiu postarala naše základní 
umělecká škola pod taktovkou ředitele 
Aleše Hávy. 
Skvělý byl nehvizdský sbor JENTAKt pod 
vedením Václava Jíry, který letos slaví deset 
let od svého vzniku, nebeský pošťák v podá-
ní pana doktora Noska, animační program 
pro děti s Janou Pokornou 
a Míšou Bruknerovou a v závěru večera 
kapela Stoptime, v níž hraje a zpívá jeden 
z našich dobrovolných hasičů Josef Fraitag. 
Celou akci moderoval Luboš Rýdlo, který 
byl také hlavním licitátorem již tradiční 
školní dražby. V 17 hodin popřál k advent-
nímu období starosta Jiří Poběrežský.
Program pro nejmenší byl připraven také 
v jídelně, kde DC Dráček a členové školské 
komise a další dobrovolníci připravili skvělé 
adventní dílny. Za výzdobu a fotící panely 
patří díky Elišce Myslivečkové.
Děkujeme všem, kdo se na přípravě této 
akce podíleli. Bez vás by to nikdy nešlo: 
TJ Sokol Nehvizdy, nehvizdský sbor JEN-
TAKt, DC Dráček Nehvizdy, ZUŠ Nehvizdy, 
AFK Nehvizdy, SDH Nehvizdy, naše základ-
ní a mateřská škola, pánové z technických 
služeb, zaměstnankyně z úřadu, kapela 
Stoptime, zastupitelé, členové komisí, dob-
rovolníci a také vy, místní podnikatelé se 
svými dobrotami 
a výrobky.

Text: Petra Horáková, 
skolska@nehvizdy.cz
Fota: Dan Holub

OPĚT JSME V NEHVIZDECH 
PŘIVÍTALI ADVENTNÍ ČAS

Milí pozemšťané z Nehvizd a okolí,
opět po roce jsem přiletěl do své první pobočky 
na Zemi a odletěl zpět k Ježíškovi s 57 obyčej-
nými zásilkami a 2 doporučenými, které jsem 
doručil neotevřené. Dobrá zpráva – Ježíšek 
hospodaří tak rozumně, že nechystá rušení 
žádné z poboček své pošty!
Ježíšek ocenil, že mnoho dětí si přeje staveb-
nici Lego, rozvíjející tvořivost, knížku, která 
podporuje fantazii, a hru Člověče, nezlob se, 
zaměřenou na taktiku. Chválí ty děti, které my-
slí i na sourozence: „...pro ségru si přeju nový 
plyšák a pro bráchu nový kopačky“. 
Jako vždy musel Ježíšek zapnout svůj Nebeský 
vyhledávač (na Zemi tomu říkáte Google), aby 

rozšířil své znalosti o nových hračkách. Dosud 
netušil, co je to „squishmallow“ a „pop it“. 
Určitě podpoří nákup pračky na sliz (Nebes-
ký pošťák to jako násobný děda dobře zná). 
Vyhoví Karlovi, který precizně vypsal všechna 
technická data o pistoli na vodní gelové kuličky 
s příslušenstvím, i synovci pana učitele touží-
címu po malých dinosaurech a bubínku (touží 
synovec, nikoli pan učitel). Protože je Ježíšek 
fotbalově přísně nestranný, zajistí Kubovi 
slávistický dres.
Přání čtyř deváťáků, aby dostali 100 bodů z 
testů u přijímacích zkoušek, nemůže Ježíšek 
vyhovět, protože by se tak vystavil přestupko-
vému řízení za narušování procesu přijímacího 

řízení nadpřirozenými silami. Naopak nasadí 
všechny své síly, aby Matyho přání „aby babičce 
dobře dopadla operace“ bylo vyslyšeno.
Ježíšek zaznamenal, že stále více dospělých 
zkouší, jak u něj uspět se svými přáními. Ne 
ne, Aneta si svého vysokého a hodného musí 
najít sama a Ivan ponožky, ručník ani mercedes 
nedostane.
Sofinka, podle příjmení nikoli Češka, si přeje, 
„ať se skončí válka“. Tady Ježíšek posmutněl. 
Kdyby tak mohl napravovat lidské zlo... 

Nebeský pošťák
Ježíškova pošta
 pobočka 01-Nehvizdy

NEBESKÝ POŠŤÁK INFORMUJE
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INFORMACE Z KOMISE STAVEBNÍ

DO SOKOLOVNY PŘIŠEL 
MIKULÁŠ UŽ VE STŘEDU
Jsme moc rádi, že 4. prosince na Mikulášskou 
nadílku v sokolovně  přišlo tolik děti,  Mikuláš a 
jeho družina byli šťastní. 
Velký dík patří paním učitelkám z mateřské školy a 
jejich přátelům a dětem za nádhernou pohádku O 
rohatém andílkovi. Divadelní tým Míši Brukne-
rové byl dokonalý! A Jana Pokorná, která děti pak 
roztančila, také. 
I ten Mikuláš přišel a rozdal dětem ovocné balíčky, 
které den předem připravovali členové TJ Sokol 
Nehvizdy a školské komise. A pak si s dětmi i 
s družinou andělů a čertů z pohádky zatančil.

Text: Petra Horáková, 
skolska@nehvzdy.cz
Fota: Dan Holub

Všichni jsme věřili ve zdárné dokonče-
ní celého úseku komunikace od čerpací 
stanice na Pražské až do ulice Gabčíkové 
(dnes se již celá jmenuje Gabčíkova – mu-
síme si zvyknout). 
Dodavatel díla EUROVIA, se kterou byla 
dohodnuta rekonstrukce ulice Toušeňská 
nám za půlroční újmu neprůjezdnosti 
dodala asfalt jako benefit i na ulici od 
čerpací stanice ke hřbitovu. 
V rámci celé investice obsahující i západ-
ní vodovodní přivaděč je každá koruna 
dobrá. I přes toto se pohybuje cena včetně 
chodníků a osvětlení přes 20 mil. Kč. 
(městys hradí ze svých prostředků).
Dohodnuté obchodní zájmy přesunuly 
část divize firmy EUROVIA na další vý-
znamnější stavbu.
Městys vypsal výběrové řízení na zho-
tovitele dokončení zbylého úseku ko-
lem hřbitova. V prosinci 2024 dojde k 
vyhodnocení soutěže a podpisu smlouvy 
se zhotovitelem. Komunikace má stanove-
ný termín dokončení příští rok v dubnu. 
Úmysl otevřít komunikaci v podobě např. 
panelové cesty (panely městys má) byl ze 

AŽ DO GABČÍKOVÉ POVEDE 
NOVÁ SILNICE V DUBNU

strany policie a pojišťovny nedoporučen. 
Ze znalosti z míst, kde byla řešení obdob-
ná, jsou velmi negativní zkušenosti jak ze 
strany uživatelů, tak i ze strany provo-
zovatelů. Proto bylo od tohoto záměru 

upuštěno. Nezbývá než mít trpělivost 
a počkat si na jaro. 

Text a foto Ing. Jiří Poběrežský
starosta@nehvizdy.cz
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INFO Z ÚŘADU
MÍSTNÍ POPLATKY 2025

POPLATEK ZA PSA (OZV č. 4/2023)
Poplatek za psa činí 250 Kč. Za druhého a každého dalšího psa téhož 
poplatníka 450 Kč. Za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let 200 Kč. 
Za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je osoba starší 
65 let 300 Kč.
Poplatek je splatný jednorázově bez vyměření do 31. 3. 2025.

POPLATEK ZA ODVOZ ODPADU (OZV č. 5/2023)
Poplatky za odvoz a likvidaci komunálního odpadu činí 1 000 Kč za trva-
le hlášeného občana na rok nebo vlastníka nemovité věci zahrnující byt, 
RD nebo stavbu pro rodinnou rekreaci, ve které není přihlášená žádná 
fyzická osoba a která je umístěna na území obce. Úleva z poplatku ve výši 
200 Kč se poskytuje osobám trvale hlášeným, které dosáhnou v přísluš-
ném kalendářním roce věku 65 a více let (poplatek činí 800 Kč). 
Poplatek je splatný jednorázově bez vyměření do 31. 3. 2025.
Více o vyhlášce č. 5/2023 najdete 
na www.nehvizdy/sprava/obecne-zav-vyhlasky/

Známky na popelnice budou dle rozhodnutí rady městyse ze dne 7. 1. 
2019 vydávány podle počtu trvale přihlášených osob v čísle popisném 
takto:
1 známka – počet 1 až 3 osoby
2 známky – počet 4 až 6 osob (pokud jsou dvě nádoby)
3 známky – počet osob 7 a více (pokud jsou tři nádoby)
Na nemovitost, kde není nikdo trvale hlášen, bude majiteli vydána pouze 
1 známka.

Poplatky se platí správci poplatku, a to hotově nebo bezhotovostně 
v pokladně (tj. na úřadu městyse Nehvizdy, Pražská 255), nebo převodem 
na účet 5226201/0100. V případě, že budete platbu provádět převodem 
na účet, uveďte do variabilního symbolu 1345 a vaše číslo popisné. Po 
zaplacení poplatku si známku vyzvednete v podatelně. 
Bližší informace na tel. 326992523 nebo 724191245.
Od 1. 1. 2024 se za ověřování podpisu vybírá poplatek ve výši 50 Kč (dle 
zákona č. 414/2023 Sb., kterým se mění zákon č. 643/2004 Sb. o správních 
poplatcích). Poplatek za vidimaci upraven nebyl a tak zůstává v původní 
výši 30 Kč za stránku. 

OTEVÍRACÍ DOBA ÚŘADU, SBĚRNÉHO DVORA 
A KNIHOVNY JE PŘED KONCEM ROKU OMEZENA, 
INFORMACE NAJDETE V TOMTO VYDÁNÍ 
NA NÁSLEDUJÍCÍ STRANĚ

ÚŘEDNÍ HODINY ÚM NEHVIZDY od ledna 2025
Pondělí 8:00 – 12:00 a 13:00 – 17:00
Středa   8:00 – 12:00 a 13:00 – 17:00
Čtvrtek 8:00 – 12:00

OTVÍRACÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA od ledna 2025
(pod úřadem, Pražská 255, Nehvizdy)
Středa 13:00 – 17:00 hod.
Sobota 8:30 – 12:00 hod.

OTVÍRACÍ DOBA POŠTY NEHVIZDY od ledna 2025
Pondělí   10:00 - 12:00     13:00 - 18:00 hod.
Úterý        8:00 - 12:00      13:00 - 15:00 hod.
Středa     10:00 - 12:00     13:00 - 18:00 hod.
Čtvrtek     8:00 - 12:00      13:00 - 15:00 hod.
Pátek        8:00 - 12:00      13:00 - 14:00 hod.

NOVÉ JÍZDNÍ ŘÁDY NA PŘÍMĚSTSKÉ AUTOBUSY

Od 1. 12. 2024 jsou k dispozici nové jízdní řády na autobusy. 
Najdete je na tomto odkazu https://pid.cz/jizdni-rady-pod-
le-linek/autobusy-primestske/ nebo na požádání dostanete 
vytištěné v podatelně ÚM Nehvizdy. 

STÁHNĚTE SI APLIKACI „V OBRAZE“ 
na https://www.nehvizdy.cz/mestys/mobilni-aplikace-v-obraze/

-mk-
kvasnickova@nehvizdy.cz

INZERCE
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INFORMACE Z ÚŘADU

V průběhu letních prázdnin se knihovna přestě-
hovala do nových, větších prostor. Tím vznikla 
samostatná část pro dětské čtenáře a další míst-
nost slouží jako oddělení pro dospělé. Vchod je 
nyní z Horoušanské ulice.

Text: Klára Strnadová
knihovna.nehvizdy@seznam.cz
Foto: Mirka Kvasničková

KNIHOVNA 
V NOVÝCH 
PROSTORÁCH

Jana MANHARTOVÁ
Jan PRAŽÁK

Věra SEIBTOVÁ
Josefa KELLNEROVÁ

Petr SINKULA
Eva TAUCHMANOVÁ
Jiřina HIRŠLOVÁ
Jana DUDOVÁ

Gratulujeme jubilantům
V měsíci prosinci oslaví v Nehvizdech významné životní

jubileum narození tito občané:

Všem jubilantům přejeme pevné zdraví a hodně osobní
spokojenosti do dalších let.

-mk- mestys@nehvizdy.cz

Janana anan MANHARTRTR OTOT VÁVÁV
Janana PRPRP ARAR ŽAŽA ÁŽÁŽ K
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VÁVÁV
Josefefe afaf KEKEK LELE LNERERE OROR VÁVÁV

PePeP tete rtrt SISIS NINI KUKUK LULU A
EvEvE a TATAT UCUCU HCHC MANOVÁVÁV
Jiřiři inini anan HIRIRI ŠRŠR LŠLŠ OVÁVÁV
Janana anan DUDUD DUDU ODOD VÁVÁV

Gratulujeme jubilantům
V měsíci prosinci oslaví v Nehvizdech významné životní

jubileum narození tito občané:

Všem jubilantům přejeme pevné zdraví a hodně osobní
spokojenosti do dalších let.

-mk- mestyys@nehvizdyy.cz

OTEVÍRACÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA
 o svátcích v prosinci je upravena takto:

25. 12. 2024     ZAVŘENO
28. 12. 2024     OTEVŘENO

1. 2025      ZAVŘENO1.
Svoz pytlů s tříděným odpadem od domů bude místo
úterý již v pondělí 23. 12. 2024.

Hodiny pro veřejnost

Datum Od – do Od – do

24.12.2024 Zavřeno

25.12.2024 Zavřeno

26.12.2024 Zavřeno

27.12.2024 8:00 – 12:00

28.12.2024 Zavřeno

29.12.2024 Zavřeno

30.12.2024 10:00 – 12:00 13:00 – 15:00

31.12.2024 8:00 – 12:00

01.01.2025 Zavřeno
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ŠKOLNÍ OKÉNKO
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SKORO ADVENTNÍ OHLÉDNUTÍ 
PO ČTYŘECH MĚSÍCÍCH ŠKOLY
Milí přátelé, 
za pár okamžiků utichnou na celé dva 
týdny školní chodby a přijdou letos oprav-
du dlouhé vánoční prázdniny. Každý 
rok jsou dny končícího času adventního 
příležitostí k zamyšlení či bilancování 
uplynulých dnů, v našem případě počí-
taných od září. Do čtyř měsíců se toho 
vešlo opravdu hodně a mohu-li hodnotit, 
důvodů ke spokojenosti je víc než těch 
méně příjemných.
Je to zásluha Vás všech, kdo se jakkoli 
podílíte na chodu školy. Vás žáků, rodičů, 
zaměstnanců školy, našeho zřizovatele, 
všech. Jen díky Vám máme za sebou skoro 
polovinu letošního neobyčejně náročného 
roku, jen díky Vám je dobrý důvod se do 
školy těšit, jen díky Vám se pomalu ale 

PO ROCE JSOU TU OPĚT VÁNOCE - 
NEJKRÁSNĚJŠÍ OBDOBÍ PRO DĚTI

jistě blížíme k okamžiku, kdy řekneme 
Máme hotovo a teď už si budeme jen opa-
trovat to, co jsme vybudovali.
Přijměte tedy můj dík za všechny dny 
dosavadní i budoucí, stejně tak přijměte 
upřímné přání požehnaných svátků vá-
nočních a zdravého a šťastného nadcháze-
jícího roku 2025.
Rozloučíme se v pátek 20. prosince, aby-
chom se v pondělí 6. ledna znovu sešli. 
Odpočatí a připravení se pustit do další 
práce a těšit se na novinky druhé poloviny 
roku. Třeba zrovna na nabídku dvou jídel 
ve školní jídelně.

Luboš Rýdlo
reditel@skolanehvizdy.cz

Rok utekl jako voda, a nejen my v ma-
teřské škole jsme s otevřenou náručí 
vítali adventní čas. Určitě se mnou budete 
souhlasit, když si dovolím napsat, že pro 
mnohé z nás (hlavně děti) je to nejkrás-
nější období v roce. 
Vše začalo již v listopadu, kdy jsme 
vyhlíželi Martina na bílém koni. Ten ale 
bohužel nedorazil. Byli jsme trochu smut-
ní, a tak jsme si alespoň pověděli, kdo to 
ten Martin vlastně byl. Se zapálením první 

adventní svíčky na věnci, přišly do školky 
vánoční koledy. Vítaly nás každé ráno při 
vstupu do MŠ. Po Martinovi a zapálení 
první svíčky následovalo vyhlížení Miku-
láše, popleteného čerta a hodného anděla, 
kteří nám za krátkou básničku dali malou 
dobrotu.
 A jak už to tak bývá, čekávání na Ježíška 
je dlouhé. A jak si ten čas zkrátit? No 
přeci přípravou besídky pro maminky, 
tatínky, babičky a dědečky. Děti zpívaly, 

tančily, recitovaly. Co vám budu povídat, 
byly moc šikovné. 
Besídkami jsme zakončili tento krásný rok 
a budeme se těšit zase v roce 2025. Přeje-
me vám krásné vánoční svátky a šťastný 
nový rok, do kterého vstoupíte všichni 
pravou nohou.  

Text: Jana Podroužková
Foto: archiv školky
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DVĚ ZLATÉ MEDAILE KLAVÍRISTŮ ZUŠ
Máme další důvod k hrdosti! Dva mladí 
klavíristé, Anna Tereza Bozenhardová 
(7 let) a Michal Rejňák (11 let), dosáhli 
obrovského úspěchu na prestižní soutěži 
Středočeské Pianoforte, která se konala 
22. listopadu 2024 v Říčanech. 
Oba talentovaní hudebníci svým soutěž-
ním výkonem dokázali zaujmout porotu 
a odnést si tak zasloužené 1. místo, což 
je mimořádný úspěch. Porota, složená z 
uznávaných hudebníků a pedagogů, v čele 

Úspěch klavíristů nebyl úplný konec slávy, 
slavnostní chvíle pokračovala.
Laureáti středočeské klavírní soutěže, 
mezi nimiž jsou naši dva pianisté Terezka 
a Michal, zahráli na slavnostním koncertě 
vítězů IV. ročníku soutěže mladých pianistů 
v hlavním sále Valdštejnského paláce.
Koncert se konal v rámci 22. ročníku 
mezinárodního hudebního festivalu, který 
pořádá Kancelář Senátu Parlamentu České 
republiky spolu s Českou kulturou pod 

SLAVNOSTNÍ KONCERT 
VE VALDŠTEJNSKÉM PALÁCI

záštitou Jiřího Drahoše,1. místopředsedy 
Senátu PČR.
Naše vítěze doprovázeli i jejich učitelé 
klavíru - Magdalena Pospíšilová a Dani-
el Kapusta. Ještě jednou gratulujeme k 
obrovskému úspěchu a děkujeme za skvělou 
reprezentaci naší školy.

Text: Pavlína Nápravníková, 
sekretariat@zusnehvizdy.cz
Foto: archiv školy

s prof. Ivanem Klánským, ocenila nejen 
talent obou dětí, ale také důslednou pří-
pravu a podporu ze strany učitelů, školy 
i rodičů. 
Blahopřejeme oběma pianistům a přejeme 
jim hodně štěstí a radosti na jejich hudeb-
ní cestě!

Text: Pavlína Nápravníková, 
sekretariat@zusnehvizdy.cz
Foto: archiv školy
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PRO HONZÍKA VYBRALI SPORTOVCI 
A FANOUŠCI PŘES 79 TISÍC KORUN

Charitativní turnaj v trojboji, squashi a 
stolním tenisu zajistil, že hala v Nehvizdech 
na první adventní neděli praskala ve švech už 
od samého rána. 
Pro všechny účastníky i návštěvníky bylo za-
jištěno více než bohaté občerstvení v bistru, 
které měla tentokrát celé na starosti Dáša 
Richtrová z basketbalových Vlků se svým 
týmem. Bistro bylo plné pochutin místní 
domácí výroby od našich dobrovolníků, ale 
také od profíků v podání Kafe Bistro E&J. 
O pitný režim všech zúčastněných se po 
celou dobu akce staral Tomáš Müller z Hos-
půdky na hřišti. Tímto chceme všem, co se 
o nás v bufetu starali, moc a moc poděkovat.
Tentokrát se přihlásilo 6 týmů po 10 až 15 
lidech, takže letošní účast byla opravdu více 
než úctyhodná. Opět probíhaly tři turnaje. 
V každém turnaji se utkal každý tým s kaž-
dým, tudíž se hrálo celkově 45 zápasů. Uf, 
a že to bylo náročné.
První turnaj byl ve fotbale. Hned při prvním 
utkání bylo zřejmé, že týmy jsou plné nadše-
ných sportovců. Následovaly další dva tur-
naje, a to v basketbalu a florbalu. Sportovci 
odvedli neskutečně skvělé výkony a všechny 

zápasy byly velice napínavé. Během turnaje v 
trojboji probíhaly další dva turnaje v 1. patře 
haly,  a to turnaj ve Squashi a stolním tenisu, 
kam se celkem přihlásilo 12 sportovců.
Po celou dobu trvání turnaje jsme měli 
zajištěnou i zábavu pro nejmenší – překážky, 
závodní stanoviště atd.
V průběhu turnaje se za přítomnosti místosta-
rosty Josefa Koláře a Pavla Volejníka konala 
aukce dvou dresů, kterou moderoval, ostatně 
jako celou akci Pavel Bartoš (díky Pavle!). 
Podepsaný dres byl od ženské basketbalové 
reprezentace, který přijela osobně předat 
reprezentantka a hráčka ZZV USK Praha Te-
reza Vyoralová. Druhý dres se skvěl podpisy 
hráčů a úřadujících mistrů NBL z Nymbur-
ka. Celý úžasný výtěžek 11 200 korun z aukce 
byl samozřejmě též předán paní Stodolové, 
mamince malého Honzíka. 
Po dokončení posledního zápasu se sešly 
společně všechny týmy a následovalo vyhlá-
šení umístění. S vyhlášením byly spojeny 
i drobné ceny, které zajistil Městys Nehvizdy 
a Restaurace u Bohuslavů.
Celá akce se nesla v duchu dobré nálady 
a zároveň skvělých sportovních výkonů.  

A to vše se podařilo zachytit fotoaparátem 
Jana Kašpara, kterému bychom chtěli taktéž 
moc poděkovat.
No, a nakonec TO, pro co jsme se 1. prosince 
hlavně sešli. Veškerý výtěžek z této úžasné 
akce složený ze startovného, dobrovolného 
vstupného, z prodeje v bufetu a aukce předat 
paní Haně Stodolové, pro jejího Honzíka.
Dárkový šek, který jsme obdrželi sponzor-
ským darem od firmy ZET Point, kde design 
šeku zajistila grafička Katka Maťhová, jsme 
mohli předat s neskutečnou částkou a to 
79 535 korun.
Dále bychom chtěli prostřednictvím tohoto 
článku ještě jednou VŠEM sportovcům, 
fanouškům z celého srdce poděkovat, a ob-
zvlášť velké DÍKY patří těm, co s námi tuhle 
naprosto úžasnou akci od začátku dělají, 
a to Petru Gomolovi, Karlovi Buriánkovi, 
Jakubovi Remencovi, Janu Ujvarymu, Dáše 
Richtrové a Báře Červenkové. Snad jsme na 
nikoho nezapomněli. Bez vás všech by to 
totiž nešlo.

Text: Pavlína a Josef Marc
Fota: Jan Kašpar



9

NEHVIZDSKÝ KURÝR MĚSÍČNÍK MĚSTYSE NEHVIZDY

AKTUALITY ZE SPORTU

WWW.NEHVIZDY.CZ

TENISTÉ SE PŘIPRAVUJÍ 
NA ZIMNÍ TURNAJE

V Motherwellu se konalo Mezinárodní mist-
rovství Skotska v Kickboxu. 
Vážení proběhlo ráno v den šampionátu. 
Tommy Kazda (40 kg) startoval v klasickém 
boxu a v boxu na tatami. Obě kategorie do-
kázal po velmi dobrém výkonu vyhrát. 
V letošním roce to byly jeho dva první vy-
hrané turnaje. 
Maky Burešová (60 kg) startovala po půlroč-
ní pauze (zaviněné přetrženými vazy v kotní-
ku), dokázala se však rychle uzdravit,
a v boxu na tatami se probojovala se až 
finále, kde po spojení váhové kategorie (se 
závodnicemi 65 kg) vybojovala 2. místo. 
Markéta Brožová (65 kg) stejně jako Tommy 
vybojovala dvě zlaté medaile. Jednu v boxu 
a druhou z finále v Lightcontactu. 
Petr Kazda (85 kg), trenér a také soutěžící, 
vybojoval 1. místo v kickboxu, kdy po načte-
ní slabých míst soupeře zvítězil před limitem. 
V letošním roce to byl poslední turnaj 
a doufám, že se nám ve stejném složení bude 
dařit i v dalších letech a nadšení nám ještě 
pár let vydrží. 
Všichni jmenovaní trénují v Nehvizdech.  

Text a foto: Petr Kazda
Kickbox Nehvizdy

Přípravným sparingům jsme se věnovali 
v říjnu a listopadu na novém povrchu 
v tenisové hale prakticky každý víkend. 
Sparingy (cvičné zápasy) organizuje-
me tak, aby na sebe navazovaly věkové 
kategorie a hráči se mohli na hodinách 
prolínat a zahrát si se soupeři své soutěžní 
kategorie, ale i se zkušenějšími staršími, 
nebo naopak s mladšími, od juniorských 
kategorií, žactva a dorostu/dospělých, až 
po nejmladší minitenis a babytenis. 
Přípravy a realizace sparingových víkendů 
jsou organizačně a časově náročné, ale 
stojí to za to. Cvičné zápasy jsou zkrátka 
potřeba.

V prosinci se rozběhnou po celé České re-
publice zimní celostátní turnaje. Nejbližší 
celostátní turnaj v Nehvizdech organizuje-
me již zanedlouho před Vánoci o víkendu 
14.-15.12.2024 v kategorii mladší žactvo.
Dále jsme dali do zimní termínové listiny 
turnajů v ČR a máme Českým tenisovým 
svazem schválené turnaje pro minitenis a 
babytenis (střední i velký kurt) na leden, v 
únoru navazujeme celostátním turnajem 
staršího žactva, a v březnu nás čeká jako vy-
vrcholení celostátní turnaj kategorie dorost/
dospělí. 
Turnaje v domácím prostředí, letos na 
novém výborném povrchu, jsou pro naše 

tenisty důležité nejen jako úplně první 
zkušenosti s celostátními turnaji, nebo 
po přechodu mezi starší. Vždy je nejlepší 
načerpat zkušenosti z turnajů v prostředí, 
kde to děti znají, a doma bez cestování 
se hraje samozřejmě nejlépe. Současně 
chceme naše hráče pro turnajové zápasy 
zaujmout. 
Věříme, že se vše podaří, a také, že budou 
všichni zdraví, aby se mohli účastnit.

Text: Petr Kopřiva, 
petr.kopriva@centrum.cz
vedoucí tenisového oddílu 
TO Sokol Nehvizdy

Sparingovým přípravným zápasům jsme se věnovali v říjnu a listopadu ve všech soutěžních 
věkových kategoriích.   Foto: Petr Kopřiva

KICKBOX: DALŠÍ 
VÍTĚZSTVÍ VE SKOTSKU
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ROZVOJ FLORBALU PRO DÍVKY POD 
ZNAČKOU PRAGUE TIGERS NEHVIZDY
Od počátku florbalového působení pod 
TJ Sokol Nehvizdy na konci roku 2010 
se klub zaměřuje na aktivní zapojení 
dívek do svých družstev. Patříme mezi 
málo vesnických oddílů, které vytvořily 
dívčí tým schopný konkurovat i velkým 
klubům. Naší vizí je poskytnout dívkám 
možnost zapojit se do kolektivního sportu 
v regionu, kde byly příležitosti pro dívčí 
sport dříve velmi omezené. 
Důkazem významu tohoto přístupu jsou 
naše úspěšné odchovankyně, které nyní 
reprezentují v elitních klubech. Vanessa 
Rebecca Keprtová, reprezentantka ČR, 
hraje už třetí sezónu ve švédské superlize 
za tým KAIS Mora, a Kristina Venerová 
působí v české extralize za Liberec. 
V květnu 2019 jsme navázali spolupráci 
s týmem Prague Tigers, se kterým jsme 
vytvořili společné družstvo starších žákyň 
pod názvem **Prague Tigers Nehvizdy**. 
Tento krok byl přirozeným pokračováním 
naší snahy o rozvoj ženského florbalu, 
přičemž umožňuje dívkám postup do 
vyšších soutěží a podporuje jejich růst 
směrem k vrcholové úrovni.
Společná „tygří“ cesta se zaměřuje na bu-
dování silné dívčí základny v Nehvizdech 
a okolí. Naší vizí je konkurovat zavede-
ným pražským týmům a zároveň udržet 
místní dívky v regionu, aby nemusely 
odcházet jinam. Spolupráce s Prague Ti-
gers nám umožňuje rozvíjet dívčí florbal 

Mladší žáci florbalového klubu Tigers 
TJ Sokol Nehvizdy v sobotu 2. listopadu 
ovládli svůj domácí turnaj! Je to potvr-
zení, že jdou správnou cestou a turnaj od 
turnaje se zlepšují. Na jaře trenéři postavili 
hráče před důležitou volbu: v nové sezóně 
můžou dál hrát „malý florbal“ 3+1, kde se 
jim hodně daří, nebo se pustit do „velkého 
florbalu“ 5+1. Hráči si odhlasovali, že pů-
jdou těžší cestou, a pustili se do tréninku. 
Dostat do krve nové role a potřebnou 
taktiku bylo náročné, ale série červnových 
přátelských utkání ukázala, že to jde.
Část týmu se pak v červenci zúčastnila 
mezinárodního turnaje Prague Games. 
Přestože šlo o jejich první turnaj v pět-
kovém florbalu, z každého zápasu hráči 
odcházeli s hlavou vztyčenou. Ukázalo se, 
že je za co chválit, i na čem pracovat.
V nové sezóně už hráči sbírají další turna-
jové zkušenosti v lize mladších žáků, kam 
se tým přihlásil místo jednoduššího pře-
boru. Je radost sledovat pokroky týmu, od 
prvního vyhraného zápasu na konci září 
k prvnímu vyhranému turnaji na začátku 

přímo zde, což přispívá nejen k propagaci 
našeho sportu, ale také k dobrému jménu 
obce. Z toho všeho se stal společný sen 
o nejvyšší florbalové soutěži týmu žen 
**Prague Tigers Nehvizdy** - sen jménem 
„Extraliga v Nehvizdech!“
Ženy **Prague Tigers Nehvizdy** se od 
svého vzniku pravidelně umisťují na 
čelních příčkách 1. ligy a často se účastní 
play-off, což je úspěch o to významnější, 
že Nehvizdy jsou velikostně nejmenší obcí 
v soutěži. Dnes máme kompletní dívčí 
složku, od elévek, přes dorostenky, hrající 
1. ligu, až po juniorky, které hrají ve 2. 
lize, a dva týmy žen. Šéftrenéři ženské 
sekce, Vít Gattnar a Anet Jarolímová, 

garantují vysokou kvalitu a rozvoj všech 
dívčích družstev.
Vize tohoto týmu sahá daleko za hranice 
běžného sportovního klubu – chceme bu-
dovat značku **Prague Tigers Nehvizdy** 
jako symbol dívčího florbalu, který bude 
chloubou regionu. Společně s podporou 
obce a spoluprací se stabilním klubem 
máme pevné základy pro další růst florba-
lu v Nehvizdech, a přejeme si, aby se tento 
sport stal inspirací pro další generace dětí 
i příznivce sportu v našem širokém okolí.

Text: Hynek Ondráček, 
hynek@ondraczech.com
Fota: archiv Tygrů

ZAČÁTKY FLORBALOVÝCH MLŽŮ

listopadu – před domácím publikem tým 
Mlžů dokonce vyhrál všechny své zápasy a 
zajistil si postup do vyššího koše! 
Děkujeme všem rodičům, kteří se zapojili 
do příprav a průběhu turnaje, ať už v na-
šem vyhlášeném bufetu, při stavbě hřiště 
nebo u časomíry, a také všem divákům za 

báječnou atmosféru během celého turnaje. 
Už se těšíme na další tréninky i turnaje, 
kde ukážeme, co v nás je!

Text: Jiří Dvořák, 
sokol.nehvizdy@seznam.cz
Foto: archiv Tygrů
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PF 2025

AFK Nehvizdy
přeje všem svým členům, rodičům, fanouškům a příznivcům

krásné Vánoce a bohatého Ježíška. Do nového roku 2025 štěstí,
zdraví, hodně úspěchů v soukromém , pracovním

ale i sportovním životě. Věříme, že nám i v novém roce
zachováte svou přízeň.

PFFPFP 2002255252

AFKFKF NeNeN hhviviv zizi dyydyd
ppřřeejjejeeje ee vvšeemm svým členům,, rodičům, fanoouškkůům a ppřízízí nivcům

kkrráásnéé Vánoce a bohatého Ježíšíší ka. DDo noovéhhoo rookku 22002255 šštěstíí,í,í
zdraví,í,í hodnněě úússppěchhů v ssoukkromém , pracovním

ale i ssportoovvním životě. Věřímee, že nnám i v novém rrooccee
zzaacchhovvááte svvoou přízízí eň.

Atletický oddíl dělá radost nejen TJ Sokol 
Nehvizdy, ale i samotnému městysu. 
Rok 2024 byl pro mnohé sportovkyně vý-
jimečný. Úspěšné výsledky byly dosaženy 
až na republikové úrovni a pro všechny 
mají velkou hodnotu. 
Mezi nejlepší patří 
1. místo štafety juniorského týmu v běhu 
na 4 x 100 m a především 1. místo v sou-
těži družstev juniorek v České republice. 
Vedení městysu na setkání s atlety podě-
kovalo za příkladnou reprezentaci 
a předalo malé dárky. 
Velkou roli na výsledcích sehráli trené-
ři, rodiče a celé realizační týmy. Přejme 
si, aby se našim atletů dařilo i v příštím 
roce.

Text a foto: Ing. Jiří Poběrežský
starosta@nehvizdy.cz

PODĚKOVÁNÍ NAŠIM 
ÚSPĚŠNÝM ATLETKÁM

VŠEM NAŠIM ZÁKAZNÍKŮM STÁVAJÍCÍM

I BUDOUCÍM DĚKUJEME ZA PŘÍZEŇ A DO

NADCHÁZEJÍCÍHO ROKU PŘEJEME HODNĚ
ZDRAVÍ, POHODY A SLADKÝCH ZÁŽITKŮ

S NAŠIMI VÝROBKY.

DDĚĚKKOOVVÁÁNNÍÍPODĚKOVÁN
Í

VŠEM NAA

I BUDOUU

NADCHÁÁ

ZDRAVÍ,

PPPPPPOOOOOODDDDDDDDD

hlavní partneři: partneři:generální partneři: Spolupracujeme s:hlavní avní a partneři: partneři:generální partneři: Spolupracujeme s:

OZNÁMENÍ
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NEHVIZDSKÝ KURÝR MĚSÍČNÍK MĚSTYSE NEHVIZDY

WWW.NEHVIZDY.CZ

KVĚTINÁŘSTVÍ
KYTIČKA NA ZAVOLANOU

Pražská 694, Nehvizdy
Tel.: 736 439 853   IČ: 67630197

OTEVÍRACÍ DOBA
Po - Pá      9 - 17
So - Ne      9 - 15

NOU
ŽŽAAŽAŽŽAŽ LLUUZZUZUUZU IIZIZZIZ EEIEIIEI --MMIIMIMMIM CCICIICI HHCHCCHC AAHAHHAH LLŽALUZIE-MICHAL

TELEFON:
604 612 022
326 995 366
www.zaluziemichal.cz

PRODEJ, MONTÁŽ, OPRAVY
PRODLOUŽENÁ ZÁRUKA
vnitřní žaluzie
látkové rolety (den/noc)
plissé (den/noc)
vertikální žaluzie
sítě proti hmyzu, dveřní sítě
látkové rolety do střešních oken

NÁVRH, ZAMĚŘENÍ A CENOVÁ
NABÍDKA ZDARMA

Kontejnery 
- doprava písku, štěrku, betonu, odvoz suti - 

Tel: 602 419 556

INZERCE

PŘIJĎTE PODPOŘIT PRAGUE TIGERS 
NEHVIZDY VE ČTRVTFINÁLE POHÁRU

Domácí tým Prague Tigers Nehvi-
zdy se utká s florbalovým gigan-
tem, mistryněmi ČR týmem Florbal 
Vítkovice, v boji o postup do semi-
finále prestižního Poháru Českého 
florbalu žen. Čeká nás zápas plný 
emocí, akce a nekompromisního 
souboje o každý gól!

Proč přijít?
• Uvidíte napínavý zápas proti 
jednomu 
z nejlepších týmů v zemi!

• Podpoříte domácí hráčky v his-
torickém zápase před domácími 
fanoušky.

• Zažijete úžasnou atmosféru, skvě-
lý sportovní večer a fajn doprovod-
ný program

• Připravujeme nástup nehvizd-
ských dětí s hráčkami a jejich krát-
ký zápas o přestávce utkání

Vstupné: 
dobrovolné na podporu dobré věci 
- výtěžek spolu s výtěžkem z občerst-
vení bude věnován na fond Bojujeme 
pro Tomáška z.s.

Občerstvení zajištěno! 
Přijďte vytvořit tu pravou tygří atmosféru 
a společně fandit Prague Tigers Nehviz-
dy! Vaše podpora může být klíčová v boji 
proti mistryním ČR. Těšíme se na vás!   
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NOVINKY Z KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ A ODPADOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ

WWW.NEHVIZDY.CZ

S nástupem chladnějšího počasí zahajuje většina domácností v České 
republice novou topnou sezonu. Tento krok je spojen nejen s praktic-
kými úkony, ale také s povinnostmi vyplývajícími z platné legislativy. 
Vedení našeho městyse proto apeluje na občany, aby se seznámili s 
pravidly a předešli tak případným nepříjemnostem či sankcím.

Dodržujte povinnosti ohledně revizí a údržby
Majitelé kotlů na pevná paliva mají podle zákona povinnost zajistit 
pravidelné revize a údržbu kotlů odborně způsobilou osobou. Tato 
kontrola by měla probíhat minimálně jednou za tři roky, přičemž je 
nutné uchovávat doklad o revizi. Podobné povinnosti se týkají také 
plynových zařízení, komínů a spalinových cest, které musí být kont-
rolovány každoročně.
„Pravidelná údržba nejen prodlužuje životnost zařízení, ale přede-
vším zvyšuje bezpečnost a snižuje riziko požárů či úniku škodlivých 
látek. Porušení této povinnosti může mít vážné následky pro zdraví 
a bezpečnost obyvatel,“ zní obecné varování pro nás všechny. 

Hrozí pokuty až desítky tisíc korun
Nedodržování pravidel může vést k vysokým pokutám. Například za 
neprovedení revize kotle hrozí fyzickým osobám pokuta až 20 000 
Kč. Pokud by kvůli špatné údržbě došlo k poškození zdraví či majet-
ku, mohou být následky ještě závažnější.
Navíc platí přísnější pravidla pro ochranu ovzduší – od 1. září 2022 je 
zakázáno používat kotle první a druhé emisní třídy. Porušení tohoto 
zákazu může být sankcionováno pokutou až 50 000 Kč.

A jakou platnou legislativou se v tomto případě můžete orientovat? 
Níže uvádíme nejdůležitější z nich:
Zákon č. 201/2012 Sb., o ochraně ovzduší
• Tento zákon skutečně zavádí povinnost pravidelných revizí kotlů na 
pevná paliva (§ 17 odst. 1 písm. h)) a od září 2022 zakazuje provoz 
kotlů 1. a 2. emisní třídy (§ 41 odst. 16).
• Revize kotlů na pevná paliva: Povinnost zajistit pravidelnou kont-
rolu technického stavu a provozu kotle na pevná paliva (minimálně 
jednou za tři roky) vyplývá z § 17 odst. 1 písm. h).
• Zákaz používání kotlů 1. a 2. emisní třídy: Tento zákaz je definován 
v § 41 odst. 16 zákona. Nedodržení může být sankcionováno pokutou 
až do výše 50 000 Kč pro fyzické osoby.
Zákon č. 133/1985 Sb., o požární ochraně
• Platné znění tohoto zákona zahrnuje povinnosti kontrol a čištění 
spalinových cest (§ 43), což podrobněji upravuje vyhláška č. 34/2016 
Sb.
Zákon č. 250/2016 Sb., o odpovědnosti za přestupky a řízení o nich
• Tento zákon obecně stanovuje rámec pro ukládání pokut za pře-
stupky dle jiných specifických zákonů.

Zodpovědným přístupem chráníte sebe i své okolí
Dodržování legislativy není jen formální záležitostí. Je to způsob, jak 
chránit zdraví vlastní rodiny, sousedů a celé komunity. Město proto 
vyzývá občany, aby si ověřili stav svých zařízení a v případě potřeby 
kontaktovali odborníky.
Včasné splnění povinností je nejen zákonnou nutností, ale i projevem 
odpovědnosti vůči sobě a ostatním. Prosíme proto občany, aby věno-
vali této otázce pozornost.
Pokud si nejste jisti, jaké povinnosti se na vás vztahují, obraťte se na 
místní úřad, kde vám rádi poskytnou potřebné informace. Předejdě-
me společně problémům a zajistěme bezpečnou a pohodovou topnou 
sezonu!

Text: Ing. Jiří Poběrežský, 
starosta@nehvizdy.cz
Foto: ilustrační

NOVÁ TOPNÁ SEZÓNA JE TADY: DODRŽUJME 
ZÁKONY A PŘEDEJDĚME PROBLÉMŮM

OZNÁMENÍ
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Otevíráme zápis 
do nové školičky 
V Zahradě (Limuzy 3)

www.vzahrade.cz

Zavolejte nám: +420 777 515 515

	RESPEKTUJÍCÍ PŘÍSTUP
	PRVKY MONTESSORI 
 PEDAGOGIKY
	BIO STRAVOVÁNÍ
	INDIVIDUÁLNÍ PŘÍSTUP
	POZITIVNÍ MOTIVACE
	BEZPEČÍ

Sluníčková školička
Říčanská 456, Průhonice
www.slunickova.cz/zapis

Unicorn School
Lesní 816, Šestajovice
www.unicornschool.cz/zapis

Mateřská školka Andělská
Čenovická 1085, Újezd nad Lesy
www.andelska.cz/zapis

Přijímáme děti od 1 roku do malé dětské skupiny pracující na principu 
respektující výchovy a komunikace, jsme rádi s dětmi venku na zahrádce, 
na procházce v lese, máme nadstandardně kvalifikovaný tým a lektorky 
angličtiny. Pracujeme v malých skupinkách max. 6 dětí na jednu pečující osobu.

Zahájení provozu na jaře 2025.

Rezervujte si místo a termín prohlídky.
Vybírat můžete i z našich dalších tří poboček:

Inzerce_185x262.indd   1Inzerce_185x262.indd   1 22.11.2024   9:2922.11.2024   9:29
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Kdo bude chtít žít ve stáří důstojně, bez vlastních úspor se neobejde

Jak využít naplno dlouhodobý investiční produkt?
DIP. Ta tři písmena jsou teď vidět všude. Je to zkratka pro dlouhodobý investiční produkt –
státem podporovanou novinku, která rozšiřuje možnosti zajištění na penzi. Jaké DIP přináší
výhody a v čem je rozdíl oproti klasickému penzijnímu spoření? Máme pro vás soupis toho
nejdůležitějšího.

Krok správným směrem
Aby stát ještě více motivoval občany spořit si na penzi „po vlastní ose“, zavádí od letošního roku
zajímavou alternativu k penzijnímu spoření – dlouhodobý investiční produkt, tedy DIP. Nabízí
pestřejší možnosti, jak zhodnocovat úspory a dosáhnout vyšších výnosů, a lze díky němu snáze
ušetřit i na daních.
Těm, kteří se ze zcela logických důvodů nechtějí
v důchodovém věku spoléhat jen na státní penzi, dává
nové možnosti, jak vzít svou finanční budoucnost do
vlastních rukou.

Více možností a výhodnější úspora na daních
Složení investičních a spořicích produktů v DIPu si
můžete namixovat podle vlastních preferencí, nebo
si zvolíte některou z přednastavených variant. Smyslem je nevybírat z tohoto účtu prostředky
minimálně do 60 let věku a mít na penzi naspořenou vlastní rezervu. Stát vás za to každý rok
„odmění“ daňovou úlevou a výhodně vám může přispívat i zaměstnavatel. Ten z příspěvku nemusí
platit odvody a může si ho dát do nákladů až do výše 50 000 korun za jednoho zaměstnance.
Z peněz, které na DIP vložíte, si můžete z daňového základu odečíst až 48 000 korun, ať už jste
zaměstnanec, nebo podnikáte. Na daních tak za rok ušetříte až 7 200 korun čistého. Tento limit se
sčítá pro všechny finanční produkty, které jsou daňově odčitatelné, jako je DIP, doplňkové penzijní
spoření (či starší penzijní připojištění), investiční životní pojištění nebo nově i pojištění dlouhodobé
péče. Zatímco u klasického penzijka ale na plnou daňovou úsporu dosáhnete, když měsíčně na účet
vložíte 5 700 korun, u DIPu stačí měsíčně vložit 4 000 korun.

Čím dříve, tím lépe
Aby DIP skutečně plnil svůj hlavní účel, tedy pomohl vám zhodnotit vaše úspory a vybudoval vám
finanční polštář na penzi, platí zde také podmínky, které je nutné dodržet. Abyste mohli uplatnit
daňové zvýhodnění, je třeba spořit minimálně deset let (120 měsíců) a DIP ukončit nejdříve v 60
letech věku.
Když si začnete odkládat v 30-ti letech 4.000 Kč/měsíčně, tak vás v 60-ti letech bude čekat cca
4.600.000 Kč. Pokud začnete až v 45-ti letech, tak už to bude „pouhých“ 1.200.000 Kč.
Pomůžeme vám vybrat si z aktuální nabídky tak, aby vám DIP co nejvíce sedl a využili jste jeho výhody
naplno. Rádi s vámi projdeme všechny možnosti, které dnes investice nabízejí – je to způsob, jak
nechat vaše vydělané peníze, aby pro vás dále pracovaly a nenechávali jste je na běžných účtech
napospas inflaci.
Pomocí investic si můžete splnit i podstatně bližší plány než jen zajištění na penzi. Mnoho klientů si
tak zkracuje cestu k vlastnímu bydlení či novému autu nebo třeba spoří na vzdělání dětí. Nenechejte
si tyto příležitosti utéct.

Tomáš Höck
Tel. 603 775 412

Email: tomas.hock@probudounost.com

Pavel Bezr
Tel. 725 404 129

Email: pavel.bezr@probudoucnost.com
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WWW.NEHVIZDY.CZ

Pokud máte zájem o tuto pozici, neváhejte nás kontaktovat.
Těšíme se na vaši odpověď a na to, že vás přivítáme v našem týmu!

Řidič/ka sk. C / C+E

Co hledáme:

Řidičské oprávnění skupiny C nebo C+E
Spolehlivost a zodpovědnost

Co Vám můžeme nabídnout:

Volné víkendy - užijte si čas pro sebe a svou rodinu

Přátelský tým kolegů - příjemné pracovní prostředí

Pracovní dobu od 6.00 – 13.00 - ideální pro ty, kteří
chtějí mít volná odpoledne

Možnost rozšíření řidičského oprávnění - investujeme
do vašeho rozvoje

Vozový park v lokalitě Nehvizdy

Tel.: 603 791 981  /  Email: info@sarnatrans.cz
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Přijďte si zatančit a pobavit se s přáteli.
Společenské oblečení.

VELKÁ TOMBOLA - PŘEDTANČENÍ -
SKVĚLÁ HUDBA - HRAJE GURMANIA BAND

18. LEDNA 2025
OD20HODINVSÁLE

SOKOLOVNYNEHVIZDY

EEEEEEDDDDDDNNNNNNAAAAAA 222222000000222222555555555
0HODINVSÁLE

Vstupné: 300 Kč

Předporodej vstupenek dne 15. 1. 2025
od 19 do 20 hod. v předsálí sokolovny.

Městys Nehvizdy, TJ Sokol Nehvizdy a nehvizdští myslivci srdečně zvou naMMěěssttyyss NNeehhvviizzddyy, TTJJTJTTJT SSookkooll NNee yysslliivvccii ssrrddeeččnněě zzvvoouu nnaa

VELKÁ TOMM
SKVĚLÁ HUDBB

SOKOLL

111111888888...... LLLLLL
OD2

přáteli.

. 11. 22002255
kolovovo nvnv y.
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Výtisk časopisu je zdarma. Dění v městysi můžete sledovat také na Facebooku: https://www.facebook.com/nehvizdymestys/.        

Z KOMISE FINANČNÍ A BEZPEČNOSTNÍ

NEHVIZDSKÁ 
BEZPEČNOSTNÍ RUBRIKA
V pondělí 28. října odpoledne oznámil 
obyvatel Nehvizd, že mu z domu utekl 
malý bílý pes. Strážníci se při pochůzce 
snažili psa najít. Za půl hodiny oznámila 
manželka oznamovatele, že pejska našla 
doma ve skříni. 
V úterý 29. října ráno si strážníci všimli 
dvou lidí, kteří na dvoukolové kárce vezli 
palety směrem do Čelákovic. Palety, které 
pocházely z balení nového nábytku, byly 
opravdu jejich a mohli je zpeněžit ve 
výkupu. 
V pátek 1. listopadu večer si strážník na 
obchůzce všiml motocyklu, který vjel na 
cyklostezku směrem do ulice Do Nehvi-
zdek. Druhý strážník na jezdce počkal 
před Nehvizdkami. Řidič nadýchal více 
než promile alkoholu a spolujezdec neměl 
přilbu. Strážníci předali řidiče policistům 
a spolujezdci udělili pokutu.

V pondělí 4. listopadu oznámil řidič 
autobusu, že u čerpací stanice EuroOil je 
dopravní značení, které brání provozu. 
Strážník ujistil řidiče, že značení označuje 
vyfrézovanou vozovku a je umístěno zcela 
správně tak, aby na sníženou vozovku 
řidič nevjel.
V sobotu 9. listopadu odpoledne si stráž-
ník všiml muže ležícího na kraji vozovky. 
Zjistil, že se jedná o opilce, který si dal víc 
piv, než kolik zvládá. Lékařskou pomoc 
odmítl. Strážník ho doprovodil k bydlišti.
V pondělí 16. listopadu ohlásil fotbalista, 
že na AFK Nehvizdy spí nějaký bez-
domovec. Strážník odjel na hřiště, kde 
muže ztotožnil. Muž strážníkovi sdělil, že 
dojíždí do Jiren do práce z Liberce a večer 
nestihl žádný spoj, a proto se vyspal 
v Nehvizdech. 
V neděli 17. listopadu přijal strážník žá-

Obecní policie Nehvizdy
Strážník Michal Dudla
telefon: 602 520 722
e-mail: straznik@nehvizdy.cz

Policie ČR
Obvodní odd. Čelákovice, 
Prokopa Holého 1664
telefon: 974 881 720 
e-mail: pov.oo.celakovice@pcr.cz

dost o součinnost při pátrání po osobě 
v ohrožení života. Strážník prošel obec, 
ale hledanou osobu nezahlédl.
V pátek 22. listopadu ráno oznámil řidič, 
že nákladní auto nabouralo do plotu 
u rodinného domu a ujelo. Strážník 
nákladní vozidlo dojel v ulici Toušeňské. 
Řidič sdělil, že pouze zavadil o sloupek 
plotu. Strážník řidiče poučil o povinnos-
tech při dopravní nehodě. Pak přivolal 
majitele domu, se kterým řidič sepsal 
euroformulář. Pořídili i fotodokumentaci.
Téhož dne jel na červenou u školy řidič 
autobusu 677.  Za přestupek si vyslou-
žil obvyklých 5 500 korun pokutu a šest 
bodů.

Text: Pavel Horák
financni@nehvizdy.cz

Z ČINNOSTI JEDNOTKY 
SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
V nočních hodinách 23. listopadu vyjela naše 
jednotka SDH k transportu pacienta. Na místě 
spolupracovala se ZZS Středočeského kraje 
a HZS Stará Boleslav. To byl za uplynulé 
období jediný zásah.
Průběžně se jednotka věnuje údržbě techniky 
a pravidelně i předepsané odborné přípravě. 
Aktuálně se nejvíce soustředíme na úpravy 
naší CAS 32 Tatra 815 tak, aby lépe vyhovo-
vala našim potřebám. Do prostor ve vozidle 
jsme nainstalovali úložné police, což značně 
usnadní přístup k jednotlivým prvkům výba-
vy, či vnější výstražné osvětlení.

 Text: Milan Hél, 
velitel JSDH Nehvizdy
sdh-nehvizdy@seznam.cz
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